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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan
de minister van Justitie over de
bestrijding van loverboys op internet.
(Ingezonden 11 september 2008)

1
Hebt u kennisgenomen van het artikel
over de loverboys die via internet
nieuwe slachtoffers zoeken?1

2
Is het waar dat er een verschuiving
plaatsvindt van het rechtstreeks
benaderen van meisjes naar het via
internet naar potentiele slachtoffers
zoeken op websites als Hyves en
Sugababes?

3
Bestaat er zicht op welke schaal dit
zich voordoet?

4
Op welke wijze en in welke mate is de
politie actief ten aanzien van het
opsporen en aanpakken van deze van
manier van ronselen van meisjes
door loverboys?

1 de Volkskrant, 9 september 2009.
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